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Bolagsordningen och delägaravtalet för Borgå Folkakademi Ab bör 
uppdateras bland annat på grund av de anteckningar som finns i 
delägaravtalet. Samtidigt anser Borgå stad att fastighetsmassan 
som bolaget äger utgör en betydande risk för bolaget. Därför måste 
bolaget omedelbart fastställa de åtgärder som ska vidtas för att 
minimera fastighetsrisken. 
 
Borgå stads synpunkt är att beslutet om ändring av bolagsordningen 
ska fattas vid nästa ordinarie bolagsstämma år 2026, förutsatt att 
fastighetsfrågan har lösts på ett sätt som är acceptabelt för alla 
ägare. Av denna anledning har staden skickat bifogat brev till 
ägarna, så att frågan kan avtalas mellan ägarna före 
bolagsstämman som hålls i juni. 
 
 
Stadsdirektören 
Koncernsektionen antecknar för kännedom det bifogade brevet till 
övriga ägare av Borgå Folkakademi Ab. 
 
 
Beslut 
Koncernsektionen antecknade för kännedom det bifogade brevet till 
övriga ägare av Borgå Folkakademi Ab. 
 
Bodil Lund deltog inte i behandlingen av ärendet på grund av jäv. 
(Förvaltningslag 28 § 1 mom. punkt 5, samfundsjäv) 
 
 


